
EDITORIAL

Why journals?

Dear Chilean colleagues,

As Editor of the Journal of the American Academy of Dermatology (JAAD) I frequently am asked to lecture on highlights of articles published in the Journal. In one of these lectures recently it occurred to me that we truly are in the Golden Age of Dermatology. Think of all the innovative drugs, both biologic and nonbiologic, that have been introduced since the turn of the century. These have totally revolutionized the treatment of such diverse conditions like melanoma and psoriasis, and will have a profound effect of how we treat alopecia areata, vitiligo, acne, and many other skin diseases in the future.

How do we communicate these advances in therapy to our colleagues? Lectures at medical meetings are effective, but can only reach a minority of physicians. The most effective way is, of course, through journals. Manuscripts are prepared by experts in the field and should present all relevant information on the subject. The data must support the conclusions, and all statements are fact-checked through the peer review process. In the current age of electronic publishing, advances in therapy can be communicated instantly through online posting of journal articles.

It is in this context we welcome the rebirth of the Chilean Journal of Dermatology. JAAD has consistently been rated one of the most valuable assets of the American Academy of Dermatology. Likewise, I am confident the Chilean Journal of Dermatology will continue to be an important resource for the Chilean Dermatologist.

¿Por qué las revistas científicas?

Estimados colegas chilenos,

Como editor de la Revista de la Academia American de Dermatología (JAAD), frecuentemente me solicitan presentar acerca de artículos destacados publicados en la Revista. En una de esas charlas noté que estamos viviendo en la verdadera “era dorada” de la dermatología. Piensen en todas las drogas innovadoras, biológicas y no biológicas, que han sido presentadas desde el cambio de siglo. Esto ha revolucionado totalmente el tratamiento de diversas condiciones como melanoma y psoriasis, y de seguro tendrá un profundo efecto en cómo tratamos la alopecia areata, vitílico, acné, y muchas otras enfermedades a la piel en el futuro.

¿Cómo comunicamos estos avances en terapias a nuestros colegas? Las conferencias en reuniones médicas y congresos son efectivas, pero solo alcanzan a una minoría de médicos. La forma más efectiva es, por supuesto, a través de las Revistas Científicas. Los manuscritos son preparados por expertos y presentan toda la información relevante de la materia. La información debe apoyar las conclusiones, y todas las afirmaciones son verificadas a través del proceso de revisión por pares. En la era actual de publicaciones electrónicas, los avances en terapia pueden ser comunicados instantáneamente a través de la publicación online de los artículos de una determinada revista.

En este contexto, damos la bienvenida al resurgimiento de la Revista Chilena de Dermatología. El JAAD ha sido sistemáticamente valorado como una de las herramientas más valiosas de la Academia Americana de Dermatología. Asimismo, estoy seguro que la Revista Chilena de Dermatología continuará siendo un importante recurso para los dermatólogos chilenos.

Bruce H. Thiers, MD
Editor, Journal of the American
Academy of Dermatology

Bruce H. Thiers, MD
Editor, Revista de la Academia
Americana de Dermatología